



PERSATUAN PENIAGA ALAT GANTI KEJURUTERAAN DAN KENDERAAN
SELANGOR DAN WILAYAH PERSEKUTUAN
雪隆機械及車輛零件商會
SELANGOR AND FEDERAL TERRITORY ENGINEERING AND MOTOR PARTS
TRADERS' ASSOCIATION (PPM-004-14-20101970)

EMPTA 丙午年新春慈善午宴

2026 年 3 月 1 日 (星期日) 上午 11 点至下午 2 点半
吉隆坡中华独中大礼堂 (1 楼)

1/2, Jalan St Thomas, Off Jln Sultan Azlan Shah, Batu 3, 51100 Kuala Lumpur

宗旨

雪隆机械及车辆零件商会 (EMPTA) 将邀请老人院的长者、残障福利中心人士及孤儿院的小孩出席新春慈善午宴, 一起享用团圆饭, 让社会弱势的团体, 也能和其他人一样开心过新年。作为社会的一员, 我们计划在来临农历新年除了提供物质上的协助, 也希望带动社会给予真诚的关怀与关爱。同时, 希望这项活动同时能让现今的年轻人了解到本身处身幸运和幸福的生活, 可以用自己的热心来暖化社会, 为有需要的人提供温暖, 不忘在有能力的时候向社会弱势的群体提供援助。

节目

醒狮表演、二十四节令鼓、舞蹈及歌唱表演。

捐桌

会员可以以公司或个人名义捐桌, 慈善午宴每桌 **RM1,388.00**。EMPTA 福利组将负责联系相关老人院、残障福利中心和孤儿院安排出席者。(现场将置放捐桌者或公司的名字在桌上, 每捐一桌可派 **2 位**代表出席)

买桌

每桌 **RM1,388** : 有意让员工参加此午宴的会员也可通过买桌参加, 每买 1 桌者可派 **10 位**代表出席。

EMPTA CHARITY LUNCHEON 2026

1 March 2026 (Sunday) 11.00 am – 2.30 pm

Main Hall (ground floor), Chong Hwa Independent High School

1/2, Jalan St Thomas, Off Jln Sultan Azlan Shah, Batu 3, 51100 Kuala Lumpur

Objective

Selangor and Federal Territory Engineering and Motor Parts Traders' Association (EMPTA) will invite residents from old people's homes, orphanages and disability welfare centers to attend a charity lunch in conjunction with the coming Chinese New Year, so that the under-privileged community would also be able to celebrate the festival. As members of society, we plan not only to provide material assistance but also to encourage genuine care and love. We hope this event will help the younger generation to understand the privilege of their fortunate and happy lives, encouraging them to contribute warmth to society and assist the less fortunate when they are capable.

Programme

Performance of lion dance, 24 festive drum, traditional dance and singing.

Donation

RM1,388 per table – Members may donate the luncheon tables in personal or company's capacity for the under-privileged community, EMPTA Welfare Sub-committee will arrange for the attendance from old people's home, orphanage and disability welfare centres. Donor may send **2** representatives upon donation for each table, name of donor (company or individual) will be displayed at the table.

Ticket purchase

RM1,388 per table – Members who wish to bring their staff to join the charity lunch may participate via ticket purchase. Purchaser may send **10** representatives for each table purchased.



PERSATUAN PENIAGA ALAT GANTI KEJURUTERAAN DAN KENDERAAN
SELANGOR DAN WILAYAH PERSEKUTUAN
雪隆機械及車輛零件商會
SELANGOR AND FEDERAL TERRITORY ENGINEERING AND MOTOR PARTS
TRADERS' ASSOCIATION (PPM-004-14-20101970)

雪隆机械及车辆零件商会丙午年新春慈善午宴
EMPTA Charity Luncheon 2026

回条 REPLY SLIP

公司 Company: _____

负责人 In-charge Person: _____

电话 Tel: _____ 手机 H/P _____

欣然承诺赞助以下金额 We are pleased to pledge the following sponsorship:

赞助 Sponsorship	数额 Quantity	总额 Total (RM)
捐桌: 每桌 RM1,388.00 (可派 2 位代表出席) Donation: RM1,388.00 per table (may send 2 representatives)		
买桌: 每桌 RM1,388.00 (可派 10 位代表出席) Ticket purchase: RM1,388.00 per table (may send 10 representatives)		

* 现场食物为非清真食物

* The food provided on the event day will be non-halal food

划线支票数额 Enclosed herewith a crossed cheque amounting to

RM _____

付予 made payable to “EMPTA” (Alliance Bank: 140-2800-1000-3620)

签盖 Company stamp

日期 Date

回条可以下列方式发送至秘书处 The reply slip may be returned as follows:

电邮 Email: info@empta.org.my, 或 or

WhatsApp : 019-3823928, 或 or

传真 Fax: 03-40410853